



# 新加坡武术龙狮总会

SINGAPORE WUSHU DRAGON & LION DANCE FEDERATION

7 Bedok North Street 2 #01-01, Singapore 469646 Tel.: 65-6382 3638 Fax: 65-67475977  
Website: [www.wuzong.com](http://www.wuzong.com) Email: [info@wuzong.com](mailto:info@wuzong.com) UEN No.: S68SS0017F

## NOTICE ON CAIQING 2025

We received feedback from many members that they needed more time to apply for the Caiqing permit. The Federation has, after much consideration, therefore decided to postpone the Briefing session and Caiqing Permit Presentation Ceremony scheduled on Sunday, 8 December 2024.

The Briefing session and Caiqing Permit Presentation Ceremony will now be held on **Sunday, 22 December 2024 at 10.00 am.** at our Training Hall of the Bedok Office at No 7 Bedok North Street 2 Singapore 469636.

Those who have applied earlier and are successful will receive their Caiqing permit on the day of Briefing on Sunday, **22 December 2024.**

Application for Caiqing permit closes on Thursday, 2 January 2025 at 1.00pm.

Any inconvenience caused is regretted. For more details, please visit our website at: [www.wuzong.com](http://www.wuzong.com). Thank you.

## 2025年采青活动通告

由于许多会员反馈，需要更多时间来申请采青准证，总会经多重考量后决定，把原定于2024年12月8日（星期天）举行的说明会与颁发采青准证仪式延后至**2024年12月22日（星期天）上午十时正**在总会勿洛会所练武厅举行。地址是7 Bedok North Street 2 Singapore 469636。

届时，提前申请采青准证，且获得批准者可于说明会当天，既**2024年12月22日**，领取采青准证。

采青准证申请的截止是2025年1月2日（星期四）下午1点正。

若有造成不便之处，谨此致歉。欲获得更多信息者可上本会网站查询。网址是：[www.wuzong.com](http://www.wuzong.com)。谢谢。